
Protokoll Styrelsemöte 23/5 2023

Närvarande: Sten-Ola, Ann-Louise, Pia, Agne och Björn. Helen på telefon.

Frånvarande: Sanna

Plats: Hos Agne och Pia

1. Formalia

Ordförande förklarade mötet öppnat.

2. Kommunens detaljplanearbete

Sten-Ola har sökt Daniel Rutgersson men inte fått någon kontakt. Enligt annan källa har
samhällsbyggnadsnämnen en lista över de olika projekten och enligt den ska beslut om VA
och detaljplan för Stockevik tas kvartal 4 detta år.

3. Vatten och avlopp

Inget nytt att rapportera.

5. Badplats och simskola

Agne och Ann-Louise träffade Åse Julle 19/5. Fundamentet till svikten ska påbörjas inom 14
dagar från detta datum. Räcken ner till stegarna på ömse sidor om hopptornet finns inte
inom budget utan där måste vi äska pengar i augusti. Agne har koll på detta. Vägen till
badplatsen är fråga för mark- och exploatering men det finns inga pengar i år. Även detta år
kommer Västkuststäd att utföra städningen. Badplatsen ska säkerhetsbesiktas varje vecka
from 1 juni tom 15 september. Detta uppdrag tar styrelsen på sig.Detta rapporteras in digitalt
via en portal som heter brandprotokoll.nu. Agne har inloggningsuppgifter.

Botten under hopptornet ska besiktas någon gång mellan 15/5 och 15/6. Kommunen
ansvarar för det.

4 personer är nu anställda, varav en från kommunen. Med det anser simskoleansvariga att
de även får ta över arbetet med att sälja tröjor mm samt ordna med ev fikaförsäljning på
avslutningsdagen. Pia lägger ut på FB om möjligheten att förbeställa hoodies och tar även
upp beställningar på årsmötet. Simskolan startar vecka 27 (3/7) och pågår tom vecka 30.

www.stockevik.net



6. Ekonomi

På kontot finns ca 50 000 kr. Endast 45 medlemmar har betalat årsavgiften. Björn skickar i
veckan ut en ny påminnelse ihop med verksamhetsberättelse och bokslutet.

7. Årsmötet

Kallelse sitter uppe på källarvind och anslagstavlan. Björn mejlar även ut detta. Årsmöte
hålls 4/6 kl 11 i Tjörnsalen på kommunhuset. Pia köper in frukt och vatten.

8. Övriga frågor

● Åkgräsklipparen är död. Beslut att Agne, vid tillfälle, kör tillbaka den till verkstaden i
Mellerud som får ge den en sista chans. Just nu har vi alltså ingen klippare.

● Björn beställer en ny vägnamnsskylt till Västernäsvägen. Den ska vara i samma stil
som badplatsskylten och får då också sitta på lidret.

● De tomma krukorna som skulle verka fartdämpande men som inte fick placerar vid
vägen finns just nu i Morells carport. En kruka ska vi sätta vid brunnen i
vägkorsningen mitt i byn. Helen ansvarar för det. Övriga kan de hämta som gärna vill
ha. De gubbar som var placerade vid utfarten från badet slängs.

Sten-Ola Berdenius Helen Mattsson

Ordförande Sekreterare
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